

Saint-Nazaire, 13 March 2019

Certificat RoHS - RoHS Certificate

French

Directives 2002/95/CE (RoHS), 2011/65/UE (RoHS2) et 2015/863/CE (RoHS3)
Tous les condensateurs de notre catalogue 2018 et ceux figurant sur notre site internet ainsi que les accessoires que nous fournissons pour les produits aluminium électrolytiques (colliers, étriers, rondelles plastiques) sont conformes à la directive européenne RoHS ainsi qu'à ses mises à jour.

Pour toute information relative à l'utilisation de nos produits, veuillez-vous référer à la documentation technique ou contacter le Département Commercial ou l'interlocuteur RoHS.

English

Directives 2002/95/EC (RoHS), 2011/65/EU (RoHS2) and 2015/863/EC (RoHS3)
Each capacitor of our catalogue 2018 and / or present on our web site and also each mounting part supplied by Exxelia aluminum electrolytic product (ring-clip, bracket, plastic washer) is in accordance with European directive RoHS and with its updated issues.

For any information related to our product utilization, please consult our technical documentation or contact the Sales Department or the RoHS interlocutor.

EXXELIA – Aluminium Electrolytic Product- REACH interface:

Mélanie Dietrich,
Responsable QHSE / QHSE Manager
E-mail : melisande.dietrich@exxelia.com



CER-002 v 01